
 

Interpelacja nr 14 

z dnia 2 kwietnia 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie oświetlenia ciągu pieszego ul. Międzynarodowej wzdłuż Parku 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zwracamy się z zapytaniem o możliwość uzupełnienia oświetlenia ciągu pieszego ul. 

Międzynarodowej wzdłuż Parku. 

Po realizacji projektu z Budżetu Partycypacyjnego na 2017 rok – oświetlenia ciągu 

pieszego na najciemniejszym wówczas odcinku – wzdłuż ogrodzenia KS ,,Drukarz” 

nadal bardzo dokuczliwy jest brak latarni na odcinku środkowym.  

Jest to zaledwie ok. 150 m. 

Projekt oryginalnie miał obejmować cały ciąg, jednak jego koszt nie zmieścił się w 

limicie kosztu na jeden projekt dla osiedla Kamionek, dlatego ograniczono go do 

najciemniejszego wówczas odcinka. Przy KS Drukarz nie było w ogóle oświetlenia, na 

odcinku wzdłuż Parku nieco światła użyczały latarnie z sąsiadującej równoległej alei 

parkowej. 

Projekt uzupełnienia tego oświetlenia pojawiał się w Budżecie Partycypacyjnym 

jeszcze dwukrotnie, uzyskiwał spore poparcie, jednak niewystarczające do realizacji. 

Tymczasem oświetlenie jest w opinii Rady niezbędne – tędy przebiega uczęszczana 

droga piesza od przystanku linii tramwajowych przy Alei Waszyngtona, które nocą 

jeżdżą dłużej niż linie przy ul. Grochowskiej, więc mieszkańcy Kamionka często 

korzystają z tego przejścia po zmroku. 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 



 


